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-PROJEKT- 

PROTOKÓŁ NR XXXVI/2018 

Sesji Rady Gminy Kobierzyce 

z dnia 2 marca 2018 roku 

 

XXXVI Sesję Rady Gminy otworzyła o godz.9.00  Przewodnicząca Rady Gminy Elżbieta Regulska. 

Obecni na Sali obrad: 

Radni wg listy obecności, 

Sołtysi wg listy obecności, 

Zastępca Wójta Gminy – Piotr Kopeć 

Sekretarz Gminy - Maria Wilk 

Skarbnik Gminy - Maria Prodeus 

Radca Prawny – Krzysztof Kwaśniewicz 

Kierownik Referatu Dróg Transportu i Mienia Komunalnego-  Piotr Ligas 

Kierownik Referatu Edukacji Kultury i Sportu -  Anna Wilisowska 

 

Ad.1. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Otwieram XXXVI sesję Rady 

Gminy Kobierzyce. Na podstawie listy obecności stwierdzam, że Rada Gminy posiada qworum,  jest 

władna obradować i podejmować prawomocne uchwały.   

 

Ad.2. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Przystępujemy do przyjęcia 

porządku obrad. Kto z państwa jest za przyjęciem zaproponowanego porządku obrad proszę o 

podniesienie ręki. 

 

Stwierdzam, że porządek obrad przyjęto 13 głosami /13 obecnych i przedstawia się następująco; 

 

Porządek obrad 

1. Otwarcie XXXVI Sesji Rady Gminy. 

2. Przyjęcie porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z XXXV Sesji Rady Gminy. 

4. Informacje Przewodniczącej Rady o działaniach podejmowanych w okresie 

międzysesyjnym. 

5. Sprawozdanie Wójta z bieżącej działalności.  

6. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany budżetu Gminy Kobierzyce na 2018 rok. 
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7. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Kobierzyce. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia wieloletniego planu rozwoju i modernizacji 

urządzeń wodociągowych i kanalizacyjnych Gminy Kobierzyce na lata 2018-2021. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy najmu po 

umowie zawartej na czas oznaczony do 3 lat. 

10. Podjęcie uchwały w sprawie wysokości i zasad ustalania oraz rozliczania dotacji 

celowej dla podmiotów prowadzących żłobki, kluby dziecięce, zatrudniających dziennych 

opiekunów na terenie Gminy Kobierzyce. 

11. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały nr XXX/235/16 Rady Gminy 

Kobierzyce z dnia 4 marca 2016 r. w sprawie utworzenia Zespołu Szkolno-Przedszkolnego w 

Wysokiej. 

12. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały nr XXX/236/16 Rady Gminy 

Kobierzyce z dnia 4 marca 2016 r. w sprawie utworzenia Żłobka Gminnego w Wysokiej. 

13. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia „Aktualizacji Programu Ochrony Środowiska 

Gminy Kobierzyce na lata 2018-2021”. 

14.  Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego obszaru położonego pomiędzy linią kolejową, ul. Sportową oraz ul. Wspólną 

w północno-środkowej części wsi Kobierzyce. 

15. Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzania miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego wsi Bąki, położonego w obrębie Owsianka-Bąki. 

16. Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzania miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego wsi Owsianka, położonego w obrębie Owsianka-Bąki.  

17. Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzania miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego wsi Dobkowice.  

18. Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzania miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego wsi Księginice.  

19. Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzania miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego wsi Magnice.  

20. Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzania miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego zachodniej części wsi Racławice Wielkie.  

21. Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzania miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego wsi Tyniec nad Ślęzą.  
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22. Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzania miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego wsi Żerniki Małe.  

23. Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzania miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego obszaru położonego przy ul. Towarowej w północno-

środkowej części obrębu Bielany Wrocławskie.  

24. Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzania miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego obszaru położonego wzdłuż ul. Polnej w południowo-

środkowej części wsi Kobierzyce.  

25. Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzania miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego obszaru położonego przy ul. Świerkowej w środkowo-

wschodniej części wsi Krzyżowice.  

26. Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzania miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego obszaru położonego obszaru położonego pomiędzy ul. 

Piaskową, Sosnową i Domasławską w środkowej części wsi Tyniec Mały.  

27. Podjęcie uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy we wsi Damianowice.  

28. Podjęcie uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy we wsi Tyniec Mały.  

29. Podjęcie uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy we wsi Wierzbice.  

30. Podjęcie uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy we wsi Żerniki Małe.  

31. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi 

Wrocławskiemu na budowę i rozwój Systemu Informacji Przestrzennego. 

32. Interpelacje radnych. 

33. Odpowiedzi na interpelacje zgłoszone na poprzednich sesjach i poza sesją. 

34. Zapytania radnych i sołtysów. 

35. Wnioski i sprawy różne. 

36. Komunikaty Przewodniczącej. 

37. Zakończenie obrad.  

 

Ad.3. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Kto z państwa radnych jest za 

przyjęciem protokołu z XXXV Sesji Rady Gminy? 

Za – 13 osób / 13 obecnych 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Stwierdzam, że protokół został 

przyjęty. 
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Ad.4. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Poinformowała o pismach, które 

wpłynęły do Biura Rady w okresie międzysesyjnym / załącznik nr 1/. 

 

Ad.5.  

Wójt Gminy Kobierzyce Ryszard Pacholik  przedstawił sprawozdanie / załącznik nr 2/. 

 

Ad.6. 

Skarbnik Gminy Maria Prodeus omówiła projekt uchwały. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Proszę Przewodniczącego Komisji 

ds. Budżetu i Rozwoju Gospodarczego o przedstawienie opinii w sprawie projektu uchwały. 

Przewodniczący Komisji Jarosław Zawisza: Komisja  Budżetowa pozytywnie zaopiniowała  projekt 

tej uchwały.  

Salę obrad opuścił radny Wiesław Szwed. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Otwieram dyskusję. Kto z państwa 

radnych ma pytania, uwagi do projektu uchwały?  

GŁOSOWANIE: 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska:  Nie ma pytań, uwag - zamykam 

dyskusję w sprawie projektu uchwały. Przechodzimy do podjęcia uchwały. 

Kto z państwa radnych jest za podjęciem uchwały w przedstawionym brzmieniu - proszę o 

podniesienie ręki. 

Rada Gminy Kobierzyce w obecności 12 radnych  z 15 członków ustawowego składu Rady, 

12 głosami „za”  podjęła uchwałę 

nr XXXVI/674/18 w sprawie zmiany budżetu Gminy Kobierzyce na 2018 rok. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Stwierdzam, że uchwała została 

podjęta. 

 

Ad.7. 

Skarbnik Gminy Maria Prodeus omówiła projekt uchwały. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Proszę Przewodniczącego Komisji 

ds. Budżetu i Rozwoju Gospodarczego o przedstawienie opinii w sprawie projektu uchwały. 

Przewodniczący Komisji Jarosław Zawisza: Komisja  Budżetowa pozytywnie zaopiniowała  projekt 

tej uchwały.  

Na salę obrad wrócił radny Wiesław Szwed. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Otwieram dyskusję. Kto z państwa 

radnych ma pytania, uwagi do projektu uchwały?  
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GŁOSOWANIE: 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska:  Nie ma pytań, uwag - zamykam 

dyskusję w sprawie projektu uchwały. Przechodzimy do podjęcia uchwały. 

Kto z państwa radnych jest za podjęciem uchwały w przedstawionym brzmieniu - proszę o 

podniesienie ręki. 

Rada Gminy Kobierzyce w obecności 13 radnych  z 15 członków ustawowego składu Rady, 

13 głosami „za”  podjęła uchwałę 

nr XXXVI/675/18 w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Kobierzyce. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Stwierdzam, że uchwała została 

podjęta. 

 

Ad.8. 

Zastępca Wójta Piotr Kopeć omówił projekt uchwały.  

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska - proszę Przewodniczącego Komisji 

Budżetowej    o zwołanie komisji w celu zaopiniowania poprawionego  projektu uchwały. 

Przewodniczący Komisji Jarosław Zawisza: Zróbmy przerwę po punkcie 10 bo ten punkt też musi 

zaopiniować Komisja Budżetowa. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska : Dobrze, przejdźmy zatem do punktu 

10. 

 

Ad.10. 

Sekretarz Gminy Maria Wilk omówiła projekt uchwały. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska :Ogłaszam 5 minut przerwy. 

PRZERWA 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Wznawiam obrady po przerwie i 

stwierdzam, że Rada Gminy ma quorum i jest władna obradować, podejmować prawomocne uchwały. 

Wracamy do punktu 8. 

 

Ad.8. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Proszę Przewodniczącego Komisji 

ds. Budżetu i Rozwoju Gospodarczego o przedstawienie opinii w sprawie projektu uchwały. 

Przewodniczący Komisji Jarosław Zawisza: Komisja  Budżetowa pozytywnie zaopiniowała  projekt 

tej uchwały po uzupełnieniu informacji przez KPWiK. 
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Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska - proszę Przewodniczącego Komisji 

Rolnictwa, Zagospodarowania Przestrzennego i Ochrony Środowiska o przedstawienie opinii w 

sprawie projektu uchwały. 

Przewodniczący Komisji Wiesław Muraczewski: Komisja  Rolnictwa pozytywnie zaopiniowała  

projekt tej uchwały.  

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Otwieram dyskusję. Kto z państwa 

radnych ma pytania, uwagi do projektu uchwały?  

Radny Czesław Stadnik: Czy panowie macie pomysł żeby zabezpieczyć hydranty przed 

nieuprawnionym korzystaniem? 

Prezes KPWiK Konrad Żechałko: Nie mamy możliwości, żeby zamknąć hydranty. W planie 

natomiast mamy opomiarowanie. Niestety dużo zależy od społecznego akceptowania takich zjawisk i 

trzeba pamiętać, że woda z hydrantów nie jest za darmo, za nią płacą wszyscy. 

Wójt Gminy Kobierzyce Ryszard Pacholik: Jak będziecie robili przeglądy hydrantów to trzeba 

zwrócić uwagę czy nie są na terenach prywatnych i przenieść je albo założyć liczniki. 

Salę obrad opuścił radny Krzysztof Kmiecik. 

GŁOSOWANIE: 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska:  Nie ma pytań, uwag - zamykam 

dyskusję w sprawie projektu uchwały. Przechodzimy do podjęcia uchwały. 

Kto z państwa radnych jest za podjęciem uchwały w przedstawionym brzmieniu - proszę o 

podniesienie ręki. 

Rada Gminy Kobierzyce w obecności 12 radnych  z 15 członków ustawowego składu Rady, 

12 głosami „za”  podjęła uchwałę 

XXXVI/676/18 w sprawie uchwalenia wieloletniego planu rozwoju i modernizacji 

urządzeń wodociągowych i kanalizacyjnych Gminy Kobierzyce na lata 2018-2021. 

 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Stwierdzam, że uchwała została 

podjęta. 

 

Ad.9. 

Zastępca Wójta Piotr Kopeć omówił projekt uchwały.  

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska - proszę Przewodniczącego Komisji 

Użyteczności Publicznej   o przedstawienie opinii w sprawie projektu uchwały. 

Przewodniczący Komisji Czesław Stadnik: Komisja na swym posiedzeniu pozytywnie zaopiniowała 

projekt tej uchwały. 

Na salę obrad wrócił radny Krzysztof Kmiecik 
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Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Otwieram dyskusję. Kto z państwa 

radnych ma pytania, uwagi do projektu uchwały?  

Radna Apolonia Kasprzyk-Czepielinda: Cieszę się, że pan wójt wyjaśnił, że to jest 1,5 godziny 

tygodniowo bo w uchwale wygląda tak, jakby chodziło o całą halę. 

GŁOSOWANIE: 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska:  Nie ma pytań, uwag - zamykam 

dyskusję w sprawie projektu uchwały. Przechodzimy do podjęcia uchwały. 

Kto z państwa radnych jest za podjęciem uchwały w przedstawionym brzmieniu - proszę o 

podniesienie ręki. 

Rada Gminy Kobierzyce w obecności 13 radnych  z 15 członków ustawowego składu Rady, 

13 głosami „za”  podjęła uchwałę 

nr XXXVI/677/18 w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy najmu po 

umowie zawartej na czas oznaczony do 3 lat. 

 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Stwierdzam, że uchwała została 

podjęta. 

 

Ad.10 

Sekretarz Gminy Maria Wilk omówiła projekt uchwały.  

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Proszę Przewodniczącego Komisji 

ds. Budżetu i Rozwoju Gospodarczego o przedstawienie opinii w sprawie projektu uchwały. 

Przewodniczący Komisji Jarosław Zawisza: Komisja  Budżetowa pozytywnie zaopiniowała  projekt 

tej uchwały.  

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska - proszę Przewodniczącego Komisji 

Użyteczności Publicznej   o przedstawienie opinii w sprawie projektu uchwały. 

Przewodniczący Komisji Czesław Stadnik: Komisja na swym posiedzeniu pozytywnie zaopiniowała 

projekt tej uchwały. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Otwieram dyskusję. Kto z państwa 

radnych ma pytania, uwagi do projektu uchwały?  

GŁOSOWANIE: 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska:  Nie ma pytań, uwag - zamykam 

dyskusję w sprawie projektu uchwały. Przechodzimy do podjęcia uchwały. 

Kto z państwa radnych jest za podjęciem uchwały w przedstawionym brzmieniu - proszę o 

podniesienie ręki. 

Rada Gminy Kobierzyce w obecności 13 radnych  z 15 członków ustawowego składu Rady, 

13 głosami „za”  podjęła uchwałę 
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nr XXXVI/678/18 w sprawie wysokości i zasad ustalania oraz rozliczania dotacji celowej 

dla podmiotów prowadzących żłobki, kluby dziecięce, zatrudniających dziennych 

opiekunów na terenie Gminy Kobierzyce. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Stwierdzam, że uchwała została 

podjęta. 

 

Ad.11. 

Skarbnik Gminy Maria Prodeus omówiła projekt uchwały. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Proszę Przewodniczącego Komisji 

ds. Budżetu i Rozwoju Gospodarczego o przedstawienie opinii w sprawie projektu uchwały. 

Przewodniczący Komisji Jarosław Zawisza: Komisja  Budżetowa pozytywnie zaopiniowała  projekt 

tej uchwały.  

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Otwieram dyskusję. Kto z państwa 

radnych ma pytania, uwagi do projektu uchwały?  

GŁOSOWANIE: 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska:  Nie ma pytań, uwag - zamykam 

dyskusję w sprawie projektu uchwały. Przechodzimy do podjęcia uchwały. 

Kto z państwa radnych jest za podjęciem uchwały w przedstawionym brzmieniu - proszę o 

podniesienie ręki. 

Rada Gminy Kobierzyce w obecności 13 radnych  z 15 członków ustawowego składu Rady, 

13 głosami „za”  podjęła uchwałę 

nr XXXVI/679/18 w sprawie zmiany uchwały nr XXX/235/16 Rady Gminy Kobierzyce z 

dnia 4 marca 2016 r. w sprawie utworzenia Zespołu Szkolno-Przedszkolnego w 

Wysokiej. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Stwierdzam, że uchwała została 

podjęta. 

Ad.12. 

Skarbnik Gminy Maria Prodeus omówiła projekt uchwały. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Proszę Przewodniczącego Komisji 

ds. Budżetu i Rozwoju Gospodarczego o przedstawienie opinii w sprawie projektu uchwały. 

Przewodniczący Komisji Jarosław Zawisza: Komisja  Budżetowa pozytywnie zaopiniowała  projekt 

tej uchwały.  

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Otwieram dyskusję. Kto z państwa 

radnych ma pytania, uwagi do projektu uchwały?  
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GŁOSOWANIE: 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska:  Nie ma pytań, uwag - zamykam 

dyskusję w sprawie projektu uchwały. Przechodzimy do podjęcia uchwały. 

Kto z państwa radnych jest za podjęciem uchwały w przedstawionym brzmieniu - proszę o 

podniesienie ręki. 

Rada Gminy Kobierzyce w obecności 13 radnych  z 15 członków ustawowego składu Rady, 

13 głosami „za”  podjęła uchwałę 

nr XXXVI/680/18 w sprawie zmiany uchwały nr XXX/236/16 Rady Gminy Kobierzyce z dnia 4 

marca 2016 r. w sprawie utworzenia Żłobka Gminnego w Wysokiej. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Stwierdzam, że uchwała została 

podjęta. 

Ad.13. 

Zastępca Wójta Piotr Kopeć omówił projekt uchwały. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska - proszę Przewodniczącego Komisji 

Rolnictwa, Zagospodarowania Przestrzennego i Ochrony Środowiska o przedstawienie opinii w 

sprawie projektu uchwały. 

Przewodniczący Komisji Wiesław Muraczewski: Komisja  Rolnictwa pozytywnie zaopiniowała  

projekt tej uchwały.  

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska - proszę Przewodniczącego Komisji 

Użyteczności Publicznej   o przedstawienie opinii w sprawie projektu uchwały. 

Przewodniczący Komisji Czesław Stadnik: Komisja na swym posiedzeniu pozytywnie zaopiniowała 

projekt tej uchwały. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Otwieram dyskusję. Kto z państwa 

radnych ma pytania, uwagi do projektu uchwały?  

Radny Jarosław Zawisza: Polska została uznana przez Trybunał Sprawiedliwości Unii za kraj, który 

łamie przepisy unijne w zakresie jakości powietrza. Rząd został zobowiązany do tego, żeby 

przedstawić program poprawy powietrza - głównie chodzi o pyły PM10. Wiem, że jest program 

„Czyste powietrze”, co do którego rząd zobowiązał się, że go poprawi tak, żeby go dostosować do 

obecnych wymogów. Jest program wdrażany przez rząd, który się nazywa „Program do walki z 

ubóstwem energetycznym”. Te programy wchodzą w życie i chciałem zapytać czy – rząd chce 

przeznaczyć dość spore kwoty na ten program , tylko w tym roku ma być 180 milionów przekazane -  

ja pytam w dwóch kontekstach – raz, że wszyscy jesteśmy zainteresowani ochroną środowiska, dwa że 

na ostatniej Komisji Budżetowej zwracałem uwagę na to jak wyglądają wydatki w naszej gminie, jak 

to się zmienia na przestrzeni lat. Ważna informacja dla wszystkich radnych, że doszliśmy do poziomu 

gdzie wydatki bieżące stanowią już 70% wszystkich naszych wydatków w gminie więc tym bardziej 
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zależy mi na tym byśmy jak najwięcej pozyskiwali środków z zewnątrz. Dlatego pytanie czy my jako 

gmina mamy zamiar korzystać z tych środków, o których chwali się rząd, że będą dostępne w ramach 

tych programów? 

Zastępca Wójta Piotr Kopeć: Jest to nowy program. Uczestniczymy już w programie fotowoltaiki. 

Drugi program do którego chcemy przystąpić to tzw. Program KOMINY. Natomiast my mamy swój 

program ograniczania niskiej emisji czyli dopłaty do wymiany kotłów. Program, do którego chcemy 

przystąpić to program unijny  w ramach ZIT-u. Mamy nadzieję, że dostaniemy tam środki ale będzie 

to wymiana taka bardzo radykalna i nowoczesna czyli wymiana na pompy ciepła. W tych wszystkich 

programach jest założenie, że budynek musi spełniać wymogi energooszczędne, a my tego wymogu 

nie mamy. 

Sekretarz Gminy Maria Wilk: Ten program gminny jest propagowany w gazecie, w formie ulotek 

ale i tak są ludzie, którzy mają kłopot, do których ta informacja nie dociera. To jest rola również 

nasza, aby zapukać do drzwi sąsiada i poinformować go o istniejących możliwościach. 

Radny Jarosław Zawisza: Tez miałem taki pomysł jak pani, żeby do tych domów po prostu zapukać. 

W Bielanach w ubiegłym roku skorzystała tylko jedna osoba z dopłat, w Ślęzie nikt.  

Salę obrad opuściła radna Apolonia Kasprzyk-Czepielinda. 

Radny Jarosław Zawisza: W Bielanach Wrocławskich dużo domów dymi przy ulicy Wrocławskiej i 

Kłodzkiej. Czy tam nie ma gazu? 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Nie ma. 

Radny Jarosław Zawisza: To może pan Wójt powinien się spotkać z PGNiG  tak jak spotkał się z 

Pocztą Polską. Tam jest dużo domów, dużo firm się buduje.  

Wójt Gminy Kobierzyce Ryszard Pacholik: Było spotkanie z nowym dyrektorem PGNiG. Będzie 

podpisany list intencyjny o dalszej gazyfikacji gminy.  Kolejność jest taka, że to mieszkańcy muszą 

wystąpić z wnioskiem do PGNiG. Jeżeli chodzi o kotły – w tym roku jest już ponad 100 wniosków o 

dopłatę do wymiany kotłów. Żadna gmina sobie nie poradzi jeśli będzie węgiel taki jaki jest i nie 

będzie tych odgórnych zaleceń. Nie chodzi o karanie tylko chodzi o świadomość ludzi. Na razie 

możemy dotować ale jak będzie później to nie wiemy – przepisy się zmieniają. I być może przyjdzie 

czas na karanie.  

Radny Dariusz Matuszewski: Pompy ciepła są drogie w utrzymaniu, nie są za darmo więc nie wiem 

czy będzie wielu chętnych. 

Wójt Gminy Kobierzyce Ryszard Pacholik: Jeżeli chodzi o kanalizację – w Królikowicach jest 90% 

podłączeń do sieci kanalizacyjnej. Mamy trzy lata na zakończenie tego tematu. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska:  Na ulicy Wrocławskiej w Bielanach 

mieszka najwięcej osób starszych, a oni uważają, że całe życie palili węglem i nie było smogu a tu 

nagle pojawił się smog. Dla nich przejście z opalania węglem na gaz to jest takie przerażające, oni nie 

udźwigną kosztów. Jak będziemy mieli panie wójcie jakąś wiedzę z PGNiG to może jakąś większą 

informację dla tych ludzi damy, że jednak warto się przełączyć z tego pieca na gaz. 
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Wójt Gminy Kobierzyce Ryszard Pacholik: Są to koszty związane z wymianą. Będzie wola taka i 

wnioski do PGNiG to będzie to realizowane. 

GŁOSOWANIE: 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska:  Nie ma więcej  pytań, uwag - 

zamykam dyskusję w sprawie projektu uchwały. Przechodzimy do podjęcia uchwały. 

Kto z państwa radnych jest za podjęciem uchwały w przedstawionym brzmieniu - proszę o 

podniesienie ręki. 

Rada Gminy Kobierzyce w obecności 12 radnych  z 15 członków ustawowego składu Rady, 

12 głosami „za”  podjęła uchwałę 

 

nr XXXVI/681/18 w sprawie uchwalenia „Aktualizacji Programu Ochrony Środowiska Gminy 

Kobierzyce na lata 2018-2021”. 

 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Stwierdzam, że uchwała została 

podjęta. 

 

Ad.14. 

Specjalista ds. architektury i budownictwa Grzegorz Maszka omówił projekt uchwały. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska - proszę Przewodniczącego Komisji 

Rolnictwa, Zagospodarowania Przestrzennego i Ochrony Środowiska o przedstawienie opinii w 

sprawie projektu uchwały. 

Przewodniczący Komisji Wiesław Muraczewski: Komisja  Rolnictwa pozytywnie zaopiniowała  

projekt tej uchwały.  

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Otwieram dyskusję. Kto z państwa 

radnych ma pytania, uwagi do projektu uchwały?  

GŁOSOWANIE: 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska:  Nie ma pytań, uwag - zamykam 

dyskusję w sprawie projektu uchwały. Przechodzimy do podjęcia uchwały. 

Kto z państwa radnych jest za podjęciem uchwały w przedstawionym brzmieniu - proszę o 

podniesienie ręki. 

Rada Gminy Kobierzyce w obecności 12 radnych  z 15 członków ustawowego składu Rady, 

12 głosami „za”  podjęła uchwałę 

nr XXXVI/682/18 w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego obszaru położonego pomiędzy linią kolejową, ul. Sportową oraz ul. 

Wspólną w północno-środkowej części wsi Kobierzyce. 
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Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Stwierdzam, że uchwała została 

podjęta. 

 

Ad.15. 

Specjalista ds. architektury i budownictwa Grzegorz Maszka omówił projekty uchwał w sprawie 

przystąpień do sporządzania miejscowych planów zagospodarowania przestrzennego. 

Wójt Gminy Kobierzyce Ryszard Pacholik: Chciałbym do Państwa zaapelować. Te plany polegają 

na zmianie wielkości działek a nie zmianie przeznaczenia.  

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska - proszę Przewodniczącego Komisji 

Rolnictwa, Zagospodarowania Przestrzennego i Ochrony Środowiska o przedstawienie opinii w 

sprawie projektu uchwały. 

Przewodniczący Komisji Wiesław Muraczewski: Komisja  Rolnictwa pozytywnie zaopiniowała  

projekt tej uchwały.  

Salę obrad opuścił radny Krzysztof Kmiecik. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Otwieram dyskusję. Kto z państwa 

radnych ma pytania, uwagi do projektu uchwały?  

GŁOSOWANIE: 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska:  Nie ma pytań, uwag - zamykam 

dyskusję w sprawie projektu uchwały. Przechodzimy do podjęcia uchwały. 

Kto z państwa radnych jest za podjęciem uchwały w przedstawionym brzmieniu - proszę o 

podniesienie ręki. 

Rada Gminy Kobierzyce w obecności 11 radnych  z 15 członków ustawowego składu Rady, 

11 głosami „za”  podjęła uchwałę 

nr XXXVI/683/18 w sprawie przystąpienia do sporządzania miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego wsi Bąki, położonego w obrębie Owsianka-Bąki. 

 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Stwierdzam, że uchwała została 

podjęta. 

 

Ad.16 

Na salę obrad wrócił radny Krzysztof Kmiecik. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska - proszę Przewodniczącego Komisji 

Rolnictwa, Zagospodarowania Przestrzennego i Ochrony Środowiska o przedstawienie opinii w 

sprawie projektu uchwały. 

Przewodniczący Komisji Wiesław Muraczewski: Komisja  Rolnictwa pozytywnie zaopiniowała  

projekt tej uchwały.  
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Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Otwieram dyskusję. Kto z państwa 

radnych ma pytania, uwagi do projektu uchwały?  

GŁOSOWANIE: 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska:  Nie ma pytań, uwag - zamykam 

dyskusję w sprawie projektu uchwały. Przechodzimy do podjęcia uchwały. 

Kto z państwa radnych jest za podjęciem uchwały w przedstawionym brzmieniu - proszę o 

podniesienie ręki. 

Rada Gminy Kobierzyce w obecności 12 radnych  z 15 członków ustawowego składu Rady, 

12 głosami „za”  podjęła uchwałę 

nr XXXVI/684/18 w sprawie przystąpienia do sporządzania miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego wsi Owsianka, położonego w obrębie Owsianka-Bąki. 

 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Stwierdzam, że uchwała została 

podjęta. 

 

Ad.17. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska - proszę Przewodniczącego Komisji 

Rolnictwa, Zagospodarowania Przestrzennego i Ochrony Środowiska o przedstawienie opinii w 

sprawie projektu uchwały. 

Przewodniczący Komisji Wiesław Muraczewski: Komisja  Rolnictwa pozytywnie zaopiniowała  

projekt tej uchwały.  

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Otwieram dyskusję. Kto z państwa 

radnych ma pytania, uwagi do projektu uchwały?  

GŁOSOWANIE: 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska:  Nie ma pytań, uwag - zamykam 

dyskusję w sprawie projektu uchwały. Przechodzimy do podjęcia uchwały. 

Kto z państwa radnych jest za podjęciem uchwały w przedstawionym brzmieniu - proszę o 

podniesienie ręki. 

Rada Gminy Kobierzyce w obecności 12 radnych  z 15 członków ustawowego składu Rady, 

12 głosami „za”  podjęła uchwałę 

nr XXXVI/685/18 w sprawie przystąpienia do sporządzania miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego wsi Dobkowice. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Stwierdzam, że uchwała została 

podjęta. 
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Ad.18. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska - proszę Przewodniczącego Komisji 

Rolnictwa, Zagospodarowania Przestrzennego i Ochrony Środowiska o przedstawienie opinii w 

sprawie projektu uchwały. 

Przewodniczący Komisji Wiesław Muraczewski: Komisja  Rolnictwa pozytywnie zaopiniowała  

projekt tej uchwały.  

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Otwieram dyskusję. Kto z państwa 

radnych ma pytania, uwagi do projektu uchwały?  

GŁOSOWANIE: 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska:  Nie ma pytań, uwag - zamykam 

dyskusję w sprawie projektu uchwały. Przechodzimy do podjęcia uchwały. 

Kto z państwa radnych jest za podjęciem uchwały w przedstawionym brzmieniu - proszę o 

podniesienie ręki. 

Rada Gminy Kobierzyce w obecności 12 radnych  z 15 członków ustawowego składu Rady, 

12 głosami „za”  podjęła uchwałę 

nr XXXVI/686/18 w sprawie przystąpienia do sporządzania miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego wsi Księginice. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Stwierdzam, że uchwała została 

podjęta. 

 

Ad.19. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska - proszę Przewodniczącego Komisji 

Rolnictwa, Zagospodarowania Przestrzennego i Ochrony Środowiska o przedstawienie opinii w 

sprawie projektu uchwały. 

Przewodniczący Komisji Wiesław Muraczewski: Komisja  Rolnictwa pozytywnie zaopiniowała  

projekt tej uchwały.  

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Otwieram dyskusję. Kto z państwa 

radnych ma pytania, uwagi do projektu uchwały?  

GŁOSOWANIE: 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska:  Nie ma pytań, uwag - zamykam 

dyskusję w sprawie projektu uchwały. Przechodzimy do podjęcia uchwały. 

Kto z państwa radnych jest za podjęciem uchwały w przedstawionym brzmieniu - proszę o 

podniesienie ręki. 

Rada Gminy Kobierzyce w obecności 12 radnych  z 15 członków ustawowego składu Rady, 

12 głosami „za”  podjęła uchwałę 
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nr XXXVI/687/18 w sprawie przystąpienia do sporządzania miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego wsi Magnice. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Stwierdzam, że uchwała została 

podjęta. 

 

Ad.20. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska - proszę Przewodniczącego Komisji 

Rolnictwa, Zagospodarowania Przestrzennego i Ochrony Środowiska o przedstawienie opinii w 

sprawie projektu uchwały. 

Przewodniczący Komisji Wiesław Muraczewski: Komisja  Rolnictwa pozytywnie zaopiniowała  

projekt tej uchwały.  

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Otwieram dyskusję. Kto z państwa 

radnych ma pytania, uwagi do projektu uchwały?  

GŁOSOWANIE: 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska:  Nie ma pytań, uwag - zamykam 

dyskusję w sprawie projektu uchwały. Przechodzimy do podjęcia uchwały. 

Kto z państwa radnych jest za podjęciem uchwały w przedstawionym brzmieniu - proszę o 

podniesienie ręki. 

Rada Gminy Kobierzyce w obecności 12 radnych  z 15 członków ustawowego składu Rady, 

12 głosami „za”  podjęła uchwałę 

nr XXXVI/688/18 w sprawie przystąpienia do sporządzania miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego zachodniej części wsi Racławice Wielkie. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Stwierdzam, że uchwała została 

podjęta. 

Ad.21. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska - proszę Przewodniczącego Komisji 

Rolnictwa, Zagospodarowania Przestrzennego i Ochrony Środowiska o przedstawienie opinii w 

sprawie projektu uchwały. 

Przewodniczący Komisji Wiesław Muraczewski: Komisja  Rolnictwa pozytywnie zaopiniowała  

projekt tej uchwały.  

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Otwieram dyskusję. Kto z państwa 

radnych ma pytania, uwagi do projektu uchwały?  

GŁOSOWANIE: 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska:  Nie ma pytań, uwag - zamykam 

dyskusję w sprawie projektu uchwały. Przechodzimy do podjęcia uchwały. 
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Kto z państwa radnych jest za podjęciem uchwały w przedstawionym brzmieniu - proszę o 

podniesienie ręki. 

Rada Gminy Kobierzyce w obecności 12 radnych  z 15 członków ustawowego składu Rady, 

12 głosami „za”  podjęła uchwałę 

nr XXXVI/689/18 w sprawie przystąpienia do sporządzania miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego wsi Tyniec nad Ślęzą. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Stwierdzam, że uchwała została 

podjęta. 

 

Ad.22. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska - proszę Przewodniczącego Komisji 

Rolnictwa, Zagospodarowania Przestrzennego i Ochrony Środowiska o przedstawienie opinii w 

sprawie projektu uchwały. 

Przewodniczący Komisji Wiesław Muraczewski: Komisja  Rolnictwa pozytywnie zaopiniowała  

projekt tej uchwały.  

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Otwieram dyskusję. Kto z państwa 

radnych ma pytania, uwagi do projektu uchwały?  

GŁOSOWANIE: 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska:  Nie ma pytań, uwag - zamykam 

dyskusję w sprawie projektu uchwały. Przechodzimy do podjęcia uchwały. 

Kto z państwa radnych jest za podjęciem uchwały w przedstawionym brzmieniu - proszę o 

podniesienie ręki. 

Rada Gminy Kobierzyce w obecności 12 radnych  z 15 członków ustawowego składu Rady, 

12 głosami „za”  podjęła uchwałę 

nr XXXVI/690/18 w sprawie przystąpienia do sporządzania miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego wsi Żerniki Małe. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Stwierdzam, że uchwała została 

podjęta. 

 

Ad.23. 

Specjalista ds. architektury i budownictwa Grzegorz Maszka omówił projekt uchwały. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska - proszę Przewodniczącego Komisji 

Rolnictwa, Zagospodarowania Przestrzennego i Ochrony Środowiska o przedstawienie opinii w 

sprawie projektu uchwały. 
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Przewodniczący Komisji Wiesław Muraczewski: Komisja  Rolnictwa pozytywnie zaopiniowała  

projekt tej uchwały.  

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Otwieram dyskusję. Kto z państwa 

radnych ma pytania, uwagi do projektu uchwały?  

Radny Dariusz Matuszewski: Ile metrów ten budynek jest od drogi? 

Specjalista ds. architektury i budownictwa Grzegorz Maszka: 6 m jest, ale to jest kontener a nie 

budynek. 

Radny Dariusz Matuszewski: Czyli chcemy zalegalizować coś co nie jest legalne? 

Specjalista ds. architektury i budownictwa Grzegorz Maszka: Trudno mi się odnieść, nie jestem 

Powiatowym Inspektorem Nadzoru. 

Radny Łukasz Orfin: My nie jesteśmy władni żeby kontrolować podmiot, jest domniemanie 

niewinności. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Panie Grzegorzu, czy zgodnie z 

prawem można zmniejszyć z 10 na 6 m? 

Specjalista ds. architektury i budownictwa Grzegorz Maszka: Wg mnie tak. 

Radny Dariusz Matuszewski: Zostałem przekonany, nie mam więcej pytań. 

GŁOSOWANIE: 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska:  Nie ma pytań, uwag - zamykam 

dyskusję w sprawie projektu uchwały. Przechodzimy do podjęcia uchwały. 

Kto z państwa radnych jest za podjęciem uchwały w przedstawionym brzmieniu - proszę o 

podniesienie ręki. 

Rada Gminy Kobierzyce w obecności 12 radnych  z 15 członków ustawowego składu Rady, 

12 głosami „za”  podjęła uchwałę 

nr XXXVI/691/18 w sprawie przystąpienia do sporządzania miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego obszaru położonego przy ul. Towarowej w północno-

środkowej części obrębu Bielany Wrocławskie. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Stwierdzam, że uchwała została 

podjęta. 

 

 

Ad.24. 

Specjalista ds. architektury i budownictwa Grzegorz Maszka omówił projekt uchwały. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska - proszę Przewodniczącego Komisji 

Rolnictwa, Zagospodarowania Przestrzennego i Ochrony Środowiska o przedstawienie opinii w 

sprawie projektu uchwały. 
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Przewodniczący Komisji Wiesław Muraczewski: Komisja  Rolnictwa pozytywnie zaopiniowała  

projekt tej uchwały.  

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Otwieram dyskusję. Kto z państwa 

radnych ma pytania, uwagi do projektu uchwały?  

GŁOSOWANIE: 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska:  Nie ma pytań, uwag - zamykam 

dyskusję w sprawie projektu uchwały. Przechodzimy do podjęcia uchwały. 

Kto z państwa radnych jest za podjęciem uchwały w przedstawionym brzmieniu - proszę o 

podniesienie ręki. 

Rada Gminy Kobierzyce w obecności 12 radnych  z 15 członków ustawowego składu Rady, 

12 głosami „za”  podjęła uchwałę 

nr XXXVI/692/18 w sprawie przystąpienia do sporządzania miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego obszaru położonego wzdłuż ul. Polnej w południowo-

środkowej części wsi Kobierzyce. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Stwierdzam, że uchwała została 

podjęta. 

 

Ad.25. 

Specjalista ds. architektury i budownictwa Grzegorz Maszka omówił projekt uchwały. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska - proszę Przewodniczącego Komisji 

Rolnictwa, Zagospodarowania Przestrzennego i Ochrony Środowiska o przedstawienie opinii w 

sprawie projektu uchwały. 

Przewodniczący Komisji Wiesław Muraczewski: Komisja  Rolnictwa pozytywnie zaopiniowała  

projekt tej uchwały.  

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Otwieram dyskusję. Kto z państwa 

radnych ma pytania, uwagi do projektu uchwały?  

GŁOSOWANIE: 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska:  Nie ma pytań, uwag - zamykam 

dyskusję w sprawie projektu uchwały. Przechodzimy do podjęcia uchwały. 

Kto z państwa radnych jest za podjęciem uchwały w przedstawionym brzmieniu - proszę o 

podniesienie ręki. 

Rada Gminy Kobierzyce w obecności 12 radnych  z 15 członków ustawowego składu Rady, 

12 głosami „za”  podjęła uchwałę 
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nr XXXVI/693/18 w sprawie przystąpienia do sporządzania miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego obszaru położonego przy ul. Świerkowej w 

środkowo-wschodniej części wsi Krzyżowice. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Stwierdzam, że uchwała została 

podjęta. 

 

Ad.26. 

Specjalista ds. architektury i budownictwa Grzegorz Maszka omówił projekt uchwały. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska - proszę Przewodniczącego Komisji 

Rolnictwa, Zagospodarowania Przestrzennego i Ochrony Środowiska o przedstawienie opinii w 

sprawie projektu uchwały. 

Przewodniczący Komisji Wiesław Muraczewski: Komisja  Rolnictwa pozytywnie zaopiniowała  

projekt tej uchwały.  

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Otwieram dyskusję. Kto z państwa 

radnych ma pytania, uwagi do projektu uchwały?  

GŁOSOWANIE: 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska:  Nie ma pytań, uwag - zamykam 

dyskusję w sprawie projektu uchwały. Przechodzimy do podjęcia uchwały. 

Kto z państwa radnych jest za podjęciem uchwały w przedstawionym brzmieniu - proszę o 

podniesienie ręki. 

Rada Gminy Kobierzyce w obecności 12 radnych  z 15 członków ustawowego składu Rady, 

12 głosami „za”  podjęła uchwałę 

nr XXXVI/694/18 w sprawie przystąpienia do sporządzania miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego obszaru położonego obszaru położonego pomiędzy ul. 

Piaskową, Sosnową i Domasławską w środkowej części wsi Tyniec Mały. 

 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Stwierdzam, że uchwała została 

podjęta. 

 

Ad.27. 

Specjalista ds. architektury i budownictwa Grzegorz Maszka omówił projekt uchwały. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska - proszę Przewodniczącego Komisji 

Rolnictwa, Zagospodarowania Przestrzennego i Ochrony Środowiska o przedstawienie opinii w 

sprawie projektu uchwały. 
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Przewodniczący Komisji Wiesław Muraczewski: Komisja  Rolnictwa pozytywnie zaopiniowała  

projekt tej uchwały.  

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Otwieram dyskusję. Kto z państwa 

radnych ma pytania, uwagi do projektu uchwały?  

GŁOSOWANIE: 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska:  Nie ma pytań, uwag - zamykam 

dyskusję w sprawie projektu uchwały. Przechodzimy do podjęcia uchwały. 

Kto z państwa radnych jest za podjęciem uchwały w przedstawionym brzmieniu - proszę o 

podniesienie ręki. 

Rada Gminy Kobierzyce w obecności 12 radnych  z 15 członków ustawowego składu Rady, 

12 głosami „za”  podjęła uchwałę 

nr XXXVI/695/18 w sprawie nadania nazwy ulicy we wsi Damianowice. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Stwierdzam, że uchwała została 

podjęta. 

 

Ad.28. 

Specjalista ds. architektury i budownictwa Grzegorz Maszka omówił projekt uchwały. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska - proszę Przewodniczącego Komisji 

Rolnictwa, Zagospodarowania Przestrzennego i Ochrony Środowiska o przedstawienie opinii w 

sprawie projektu uchwały. 

Przewodniczący Komisji Wiesław Muraczewski: Komisja  Rolnictwa pozytywnie zaopiniowała  

projekt tej uchwały.  

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Otwieram dyskusję. Kto z państwa 

radnych ma pytania, uwagi do projektu uchwały?  

GŁOSOWANIE: 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska:  Nie ma pytań, uwag - zamykam 

dyskusję w sprawie projektu uchwały. Przechodzimy do podjęcia uchwały. 

Kto z państwa radnych jest za podjęciem uchwały w przedstawionym brzmieniu - proszę o 

podniesienie ręki. 

Rada Gminy Kobierzyce w obecności 12 radnych  z 15 członków ustawowego składu Rady, 

12 głosami „za”  podjęła uchwałę 

nr XXXVI/696/18 w sprawie nadania nazwy ulicy we wsi Tyniec Mały. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Stwierdzam, że uchwała została 

podjęta. 
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Ad.29. 

Specjalista ds. architektury i budownictwa Grzegorz Maszka omówił projekt uchwały. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska - proszę Przewodniczącego Komisji 

Rolnictwa, Zagospodarowania Przestrzennego i Ochrony Środowiska o przedstawienie opinii w 

sprawie projektu uchwały. 

Przewodniczący Komisji Wiesław Muraczewski: Komisja  Rolnictwa pozytywnie zaopiniowała  

projekt tej uchwały.  

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Otwieram dyskusję. Kto z państwa 

radnych ma pytania, uwagi do projektu uchwały?  

GŁOSOWANIE: 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska:  Nie ma pytań, uwag - zamykam 

dyskusję w sprawie projektu uchwały. Przechodzimy do podjęcia uchwały. 

Kto z państwa radnych jest za podjęciem uchwały w przedstawionym brzmieniu - proszę o 

podniesienie ręki. 

Rada Gminy Kobierzyce w obecności 12 radnych  z 15 członków ustawowego składu Rady, 

12 głosami „za”  podjęła uchwałę 

nr XXXVI/697/18 w sprawie nadania nazwy ulicy we wsi Wierzbice. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Stwierdzam, że uchwała została 

podjęta. 

 

Ad.30. 

Specjalista ds. architektury i budownictwa Grzegorz Maszka omówił projekt uchwały. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska - proszę Przewodniczącego Komisji 

Rolnictwa, Zagospodarowania Przestrzennego i Ochrony Środowiska o przedstawienie opinii w 

sprawie projektu uchwały. 

Przewodniczący Komisji Wiesław Muraczewski: Komisja  Rolnictwa pozytywnie zaopiniowała  

projekt tej uchwały.  

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Otwieram dyskusję. Kto z państwa 

radnych ma pytania, uwagi do projektu uchwały?  

GŁOSOWANIE: 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska:  Nie ma pytań, uwag - zamykam 

dyskusję w sprawie projektu uchwały. Przechodzimy do podjęcia uchwały. 

Kto z państwa radnych jest za podjęciem uchwały w przedstawionym brzmieniu - proszę o 

podniesienie ręki. 

Rada Gminy Kobierzyce w obecności 12 radnych  z 15 członków ustawowego składu Rady, 

12 głosami „za”  podjęła uchwałę 
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nr XXXVI/698/18 w sprawie nadania nazwy ulicy we wsi Żerniki Małe. 

 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Stwierdzam, że uchwała została 

podjęta. 

 

Ad.31. 

Specjalista ds. architektury i budownictwa Grzegorz Maszka omówił projekt uchwały. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska - proszę Przewodniczącego Komisji 

Rolnictwa, Zagospodarowania Przestrzennego i Ochrony Środowiska o przedstawienie opinii w 

sprawie projektu uchwały. 

Przewodniczący Komisji Wiesław Muraczewski: Komisja  Rolnictwa pozytywnie zaopiniowała  

projekt tej uchwały.  

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Otwieram dyskusję. Kto z państwa 

radnych ma pytania, uwagi do projektu uchwały?  

GŁOSOWANIE: 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska:  Nie ma pytań, uwag - zamykam 

dyskusję w sprawie projektu uchwały. Przechodzimy do podjęcia uchwały. 

Kto z państwa radnych jest za podjęciem uchwały w przedstawionym brzmieniu - proszę o 

podniesienie ręki. 

Rada Gminy Kobierzyce w obecności 12 radnych  z 15 członków ustawowego składu Rady, 

12 głosami „za”  podjęła uchwałę 

nr XXXVI/699/18 w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Wrocławskiemu 

na budowę i rozwój Systemu Informacji Przestrzennej. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Stwierdzam, że uchwała została 

podjęta. 

 

Ad.32. 

Brak. 

 

Ad.33. 

Brak.  

Ad.34. 

Brak. 

 

Ad.35. 
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Radny Czesław Stadnik: Czy jest możliwość by gmina skorzystała z TBS-ów? Takie pytanie padło 

na Komisji Użyteczności Publicznej. 

Wójt Gminy Kobierzyce Ryszard Pacholik: TBS-y nie są tanią formą budowania, ucichły tematy 

mieszkań 500+, rozpoznamy ten temat. Jest problem z egzekwowaniem opłat, wiele rodzin zalega.  

Radny Henryk Łoposzko: Powinniśmy wrócić do pomysłu, który mieliśmy z budową tego 

kompleksu socjalnego, który był całkiem ładny, a który by pozwolił nam rozwiązać temat niepłacenia 

w mieszkaniach komunalnych ze względu na to, że wtedy stwarzamy warunki jakie tam widzieliśmy. 

To by pozwoliło nam zdyscyplinować te rodziny. Jak przeniesiemy kilka rodzin do takich mieszkań to 

na pewno będzie to jakimś przykładem i nauczką dla innych, którzy nie chcą ani kosić ani sprzątać bo 

uważają ze im się wszystko należy. To jest też powód, że nasza lista będzie cały czas wynosiła te 

paręset osób. Standard jest wysoki a opłaty niskie i dlatego kolejka się nigdy nie zmniejszy. Proszę 

żebyśmy wrócili do tematu tej koncepcji. 

Skarbnik Gminy Maria Prodeus: Zmieniają się przepisy mówiące o tym, że musimy 

zrewolucjonizować wysokość opłat w naszej gminie. To nie jest dobra informacja dla mieszkańców. 

Przepisy idą w trochę mniej ludzką stronę. Państwo uszczelnia budżet i możliwości chowania 

dochodów już nie będzie. 

Radny Czesław Stadnik: Rzeczywiście tak jak powiedział pan wójt, nigdy nie będzie dość tych 

mieszkań. Ale w naszej gminie jest zdecydowanie za mała baza mieszkań socjalnych i komunalnych.  

Radny Dariusz Matuszewski: Ja na terenie innych gmin nie widziałem żeby oni budowali także u 

nas i tak się robi dużo więcej niż gdziekolwiek indziej.  

Radna Iwona Rzepka: Mam prośbę do pana wójta odnośnie świetlic środowiskowych. Bardzo proszę 

o większy nadzór nad tymi świetlicami ponieważ np. u nas pani, która pracuje dwa razy w tygodniu z 

dziećmi, zostawia okropny bałagan. Najemca, który wynajmuje świetlicę ma wgląd do tego 

pomieszczenia jak ono wygląda po tych dwóch dniach. Po drugie jeszcze, prosiłabym aby zmniejszyć 

wiek dzieci przychodzących na świetlicę ponieważ przychodzą ludzie prawie dorośli, palą papierosy i 

piją alkohol. Nie powinno tak być, bo są tam też małe dzieci a pani wpuszcza te osoby na świetlicę i 

robią co chcą. 

Wójt Gminy Kobierzyce Ryszard Pacholik: Dziękuję za tą uwagę. Mamy problem z kadrą. Brakuje 

tzw. świetliczanek, niedługo będziemy potrzebowali też do budowanego przedszkola w Kobierzycach. 

Oczywiście pani musi porządku pilnować. Nie wiem czy w innych miejscowościach jest podobna 

sytuacja, ale uwaga słuszna.  

Radny Czesław Stadnik: Na komisji był wniosek był o wykupienie terenu pod sklep rehabilitacyjny. 

Pani radna Kasprzyk ten wniosek z taką prośbą przekazała. Przekazuję do pana wójta. 

Radny Wiesław Muraczewski: Ten temat był poruszany na Komisji Rolnictwa. Kwestią dyskusji 

było czy studium pozwala na takie usługi.  Grzegorz Maszka mówił, że nie wymaga to zmiany planu   

ani studium. Jednak dyskusji podlega temat, że jeśli byśmy chcieli taką działkę tam wytyczyć pod 

zabudowę usługową to jednak musielibyśmy tą działkę wytyczyć o jakiejś minimalnej wielkości nie 
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160 m, które tam obecnie jest ale działkę o minimalnej wielkości 500 metrów. A w takiej sytuacji 

byśmy później mieli pytanie czy można w tym miejscu posadowić wiatę przystankową –dzisiaj w tym 

miejscu funkcjonuje tylko przystanek a może byśmy kiedyś chcieli tam wiatę postawić, gdzie nie 

mielibyśmy miejsca. Czy nie brakłoby miejsca na parkingi np. przy tym kościele. To jest temat do 

dyskusji. To nie jest tak, że jak zgodne ze studium i z planem to podejmujemy decyzję i po sprawie. 

Nie.  Pan wójt już decyzję podjął o niewyrażeniu zgody na sprzedaż i myślę, że zasadne jest, żeby tą 

decyzję podtrzymać bo  jest to teren użyteczności publicznej i należałoby to skonsultować w 

konsultacjach społecznych z mieszkańcami. Terenów użyteczności publicznej mamy w Bielanach 

bardzo mało, wręcz ich w ogóle nie mamy. Dlatego też wymaga to moim zdaniem konsultacji 

społecznych.  

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Poza tym doszliśmy do wniosku, że  

pan wójt już podjął decyzję,  rada nie chce wchodzić w kompetencje wójta. 

Wójt Gminy Kobierzyce Ryszard Pacholik: Prosiłem komisję o opinię, bo to jest teren przy 

kościele ale proszę państwa tam jest też droga – dojazd do pana Gruszeckiego. W tym przypadku 

byśmy musieli chyba całą działkę razem z drogą przeznaczyć na sprzedaż. Nikt tam nie broni tej 

działalności, natomiast sprzedaż tego ze względów społecznych skutkowałoby oporem społecznym. 

Niech prowadzą tą działalność nadal bo jest to działalność potrzebna dla mieszkańców gminy i nie 

tylko. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Gmina jak coś robi to robi na 

wysokim poziomie. Przez to, że jesteśmy gminą bogatą mamy też utrudnione pewne działania przy 

eksploatacji tych  inwestycji. Chodzi mi o szkołę w Wysokiej – zdawaliśmy sobie sprawę, że jak ją 

wybudujemy i oddamy w takim standardzie, to okoliczne miejscowości z sąsiednich gmin i z miasta 

będą przyprowadzały dzieci do naszej szkoły i obawialiśmy się tego czy nie będzie konieczności, że 

dzieci będą musiały chodzić na dwie zmiany. Okazuje się, że już taka sytuacja jest. Nie mamy wpływu 

na to, że ludzie – mieszkańcy meldują inne dzieci spoza gminy po to, żeby swoim przyjaciołom czy 

znajomym zrobić przysługę. Miałam nawet wczoraj telefon od mamy dziecka z Wysokiej, że nawet za 

tak zwane przysłowiowe 500+ ludzie meldują bo im nie zależy na tym jak nasze gminne dzieci będą 

się uczyły, czy na jedną czy na dwie zmiany. Ponieważ wiemy, że od września znowu się zwiększy 

liczba uczniów w szkole i nie wiadomo czy nie będzie trzeba zwiększyć dwuzmianowości czy nawet 

na trzy zmiany. Mam wniosek i prośbę, żebyśmy się wspólnie pochylili nad kryteriami przyjęć dzieci 

do naszych szkół bo rozbudowujemy szkoły a za rok czy za dwa się okaże, że i tak są za małe. Za 

chwilę nie będzie gdzie rozbudowywać tych szkol a poza tym ile milionów mamy przekazywać na 

oświatę kosztem innych inwestycji np. dróg czy chodników?  

Wójt Gminy Kobierzyce Ryszard Pacholik:  Temat jest bardzo ważny i musimy się tutaj przede 

wszystkim prawnie zastanowić co my możemy. Czy np. meldunki czasowe możemy wyeliminować? 

A może powołać komisję, która by sprawdzała czy te dzieci rzeczywiście mieszkają. To co się zrobiło 

w tej chwili, my nie opanujemy tego budując jeszcze nawet 20 szkół. My tego tematu nie załatwimy 
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nigdy. Musimy utrzymać standard tylko ten standard powinien być dla naszych dzieci. Temat jest 

bardzo poważny. Budujemy dla dzieci, dokładamy trzy razy tyle ile wynosi subwencja, a korzystają z 

tego dzieci spoza gminy. 

Sekretarz Gminy Maria Wilk: Na ilość dzieci np. w Tyńcu Małym rzutuje rozbudowa. W Wysokiej 

– na tą sytuację rzutuje fakt, że gmina Żórawina szkoły nie  ma. Miejscowości pobliskie są liczne.  

Pani dyrektor z nami rozmawia i próbujemy znaleźć jakieś rozwiązania.   

 

Ad.36. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Kolejna sesja odbędzie się 23 marca 

br . o godz. 9.00. Na koniec stycznia odbyło się szkolenie dla radnych – było dużo nowości, rozdam 

państwu certyfikaty. 

Wójt Gminy Kobierzyce Ryszard Pacholik: Z tego co nas czeka – wspólny wyjazd z czeskimi 

Kobericami  do Gdańska w kwietniu – bardzo proszę do przyszłego tygodnia się zadeklarować. 

8 marca odbędzie się uroczyste podpisanie umowy z WFOŚ. 

 

Ad.37. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Zamykam  posiedzenie XXXVI Sesji 

Rady Gminy.  

 

 

Sesja zakończyła się o godz.12.10. 

Liczba załączników: 2.  

Dokładny przebieg sesji – na nośniku elektronicznym nr 20180302. 

 

 

 

 

Protokołowała:                                                                        Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce 

Magdalena Marszałek-Wojciechowska                                                   Elżbieta Regulska 

 

 

 

 

 
 


